
Donateursformulier Het Veerhuis (Stichting Hospice Amsterdam)  

_______________________________________________________________________________ 

 

Hospice Veerhuis   -  Vincent van Goghstraat 1-3   -   1072 KJ Amsterdam   -   telefoon 020 671 36 81   -   info@hospiceveerhuis.nl 

IBAN NL33 TRIO 0212 1883 99 – KvK 33300071 – RSIN 806751757 

 

 

 

Ja, ik draag hospice het Veerhuis een warm hart toe en word daarom donateur! 
 
De heer / mevrouw *     : 
Naam en voorletters     : 
Bedrijfsnaam (evt.)     : 
Adres       : 
Postcode      :  
Woonplaats      : 
Telefoonnummer     : 
e-mail       : 
IBAN-rekeningnummer    : 
Incassant ID (hospice Veerhuis): NL85ZZZ333000710000 
______________________________________________________________________________ 
 
o Ik machtig de Stichting Hospice Amsterdam tot wederopzegging per:  

 
jaar / halfjaar / kwartaal / maand1 een bedrag van € ………………… 
van mijn rekeningnummer af te schrijven. 
 

o Ik machtig de Stichting Hospice Amsterdam eenmalig een bedrag van € …………………  
van mijn rekeningnummer af te schrijven. 
 

o Ik ben bekend met het feit dat ik, indien ik niet akkoord ben met de afschrijving, binnen 8 
weken bij mijn bank opdracht kan geven om het afgeschreven bedrag terug te boeken. 
 

 

Datum:      Handtekening: 

 

Dit ingevulde formulier graag versturen aan: 

Gescand per e-mail : administratie@hospiceveerhuis.nl  
Verzenden per post : Hospice Veerhuis | Vincent van Goghstraat 1-3 |  1072 KJ  Amsterdam 

 
1 Doorhalen wat niet van toepassing is 

   Dankzij uw bijdragen……

• Konden we bewoners die de 
eigen bijdrage niet konden betalen 
toch opnemen
• Kon het Veerhuis een succesvol 
trainingsweekend organiseren
• Konden we de extra kosten 
betalen die Covid nog steeds met 
zich meebrengt
• Kunnen we de vrijwilligers 
bedanken met een kerstpakket
• Hebben we nieuwe tuintafels aan 
kunnen schaffen
• Kunnen we het Veerhuis warm 
houden….

Impressie van het trainings-
weekend in Huissen, zon-
dagochtend verzorgd door 
Ineke Visser van het Landelijk 
Expertisecentrum Sterven. Het 
thema was Leven en Sterven. 
Zij verkende met ons de be-
wuste of onbewuste invloed 
van persoonlijke ervaringen 
met sterven en we gingen 
met z’n allen in op de rol van 
gevoelens en verwerking van 
deze ervaring.

NIEUWSBRIEF 2022

Een vriendin van mij kwam een tijdje 
geleden op bezoek in het Veerhuis. Ze 
stond nog geen 5 minuten binnen of 
ze had tranen in haar ogen. “Ik voel 
zo dat dit een plek is waar met liefde 
wordt gewerkt” zei ze. “Een plek die 
al jarenlang wordt gevoed met heel 
veel liefde”.  Het Veerhuis is voor mij 
een plek waar de jassen uitgetrokken 
worden en de maskers af mogen. Een 
omgeving waar alles er mag zijn. Een 
plek waar je wilt zijn en ook helemaal 
niet wilt zijn. De dood en ook juist zo 
het leven.

Femke, voormalig zorgvrijwilliger

Dit mooie kunstwerk kregen we 
van de vrouw van kunstenaar 
Michael Berkhemer geschonken.

Michael overleed dit jaar in het 
Veerhuis. 

Eén van onze bewoners, Eva van Dijk, 
maakte dit schilderij voor het Veerhuis.
Het heeft de naam “Veerkracht” gekregen.



Het Veerhuis heeft uw steun (weer) nodig! 

Donaties zijn voor ons voortbestaan noodzakelijk

Velen van u steunen ons al jaren en daarvoor zijn wij u zeer erkentelijk. Donaties ma-
ken het mogelijk om Het Veerhuis op peil te houden en te zorgen dat wij enerzijds de 
hoogwaardige zorg kunnen blijven bieden die onze bewoners nodig hebben en an-
derzijds de sfeer kunnen waarborgen die van het huis een bijna thuis huis maakt. Het 
Veerhuis is een bijzonder hospice, gevestigd in een oud, karakteristiek pand in Amster-
dam dat de sfeer ademt van een gewone woning. U begrijpt wat er gebeurt met een 
oud gebouw: het slijt waar je bij staat. Om de haverklap zijn er dingen waaraan we iets 
moeten doen. De ene keer is het de vloer, dan een jaar wat meubels en een andere 
keer een wasmachine. Dit komt natuurlijk ook door het feit dat wij goed bezet zijn 
waardoor alles optimaal maar ook erg intensief gebruikt wordt. Als we in een jaar alles 
gedaan hebben wat nodig is beginnen we weer vrolijk van voren af aan. Dat vinden we 
overigens helemaal niet erg maar het kost wel veel geld. Geld dat dus onder andere 
van uw donaties komt! Steun waar wij u dus nogmaals voor willen bedanken namens 
de bewoners die bij ons hun laatste fase konden doorbrengen. Maar ook namens de 
vrijwilligers waarop Het Veerhuis draait en die hun werk hierdoor beter kunnen doen.

Wat gaan we het komend jaar allemaal doen 

Het komende jaar staat voor ons in het teken van 
duurzaamheid. Op vele vlakken willen we verbeterin-
gen doorvoeren die ons Huis en de exploitatie ervan 
duurzamer maken. Allereerst is de keuken aan vervan-
ging toe, al tijden wordt deze met nood reparaties bij 
elkaar gehouden. Bij de vervanging denken we ook 
aan zuinigere apparatuur voor zowel energie als water 
gebruik. Daarnaast gaan we het hele huis aanpakken 
ten aanzien van isolatie en elektriciteitsgebruik. Bij 
de huidige energie prijzen is het natuurlijk noodzake-
lijk alles te doen om de rekening te beperken maar 
ook vanuit onze duurzame visie willen we zuinigere 
lampen en apparatuur gebruiken. Indien mogelijk (dit 
is afhankelijk van donaties en subsidies) willen we ook 
de toegangspoort een opknap beurt geven en een zo-
geheten droogloop creëren. Hiermee kunnen familie 
leden op een nog waardigere wijze afscheid nemen 
van hun naasten. 

Niet alleen het onderhoud maar ook de exploitatie vergt steun

Zoals elk jaar zijn er zoals boven vermeld diverse (onderhouds-)projecten waarvoor wij 
extra geld nodig hebben. Maar daar blijft het helaas niet bij. We worden geconfron-
teerd met afnemende inkomsten en natuurlijk raken de stijgende prijzen van energie 
en de dagelijkse boodschappen Het Veerhuis ook. Dit betekent dat wij steeds meer 
moeite hebben om tot een sluitende begroting te komen. De rekening hiervoor kunnen 
en willen wij niet neerleggen bij de bewoners, we willen een hospice blijven dat ieder-
een welkom heet, ook als iemand de bewonersbijdrage niet kan betalen.  Daarom zijn 

Van de voorzitter,

In 1998 werd de Stichting Hospice Amsterdam opgericht en kon begonnen worden met de 
realisatie van het Veerhuis als ‘bijna-thuis-huis’. De bevlogen mensen van het eerste uur inves-
teerden enorm veel tijd en werkkracht in het hospice. Dankzij dat feit kon het Veerhuis in het 
najaar 2000 zijn deuren openen in twee geschakelde woningen van woningbouwvereniging 
Stadgenoot, op de plek waar het hospice ook nu nog gehuisvest is.   
Veel is in de loop van de tijd veranderd, maar veel is ook gebleven. Gebleven zijn vooral de 
sfeer van ‘thuis’, het uitgangspunt dat iedereen als bewoner welkom is en de zorg krijgt zoals 
zij/hij die wil, de inzet en toewijding van de coördinatoren, vrijwilligers en professionele krach-
ten en natuurlijk de mooie tuin. En vooral ook de waardering van de zorg en de organisatie. 
Het Veerhuis was en is geliefd als hospice, bij bewoners en hun naasten, bij vrijwilligers en 
zorgprofessionals.
Sinds 2016 ben ik voorzitter van het bestuur en binnenkort treed ik af. In die tijd is er ook het 
een en ander veranderd. De pioniersfase ligt achter ons en de wereld om ons heen is niet 
meer dezelfde. De palliatieve zorg heeft in Nederland veel meer aandacht gekregen en de 
samenwerking en de communicatie tussen alle organisaties in het veld is sterk verbeterd. Ook 
de kennis over palliatieve zorg is toegenomen. Wij, met name coördinatoren en bestuur, ne-
men actief deel aan deze ontwikkelingen. De samenwerking met de betrokken huisartsen en 
met de thuiszorgorganisatie Evean waar onze verpleegkundigen bij zijn aangesloten, is daarbij 
voor ons van cruciaal belang.
In het werken aan kwaliteit van de zorg en de organisatie worden we ondersteund door 
de VPTZ (Vrijwilligers Palliatieve Terminale Zorg Nederland), de koepel van vrijwilligers en 
‘bijna-thuis-huizen’. We zijn betrokken bij de ontwikkeling van het Kwaliteitskompas, waarbij 
leren van en met elkaar belangrijk is. De evaluatie van onze vrijwilligers over de organisatie is 
heel positief. We hebben zelfs een wachtlijst van vrijwilligers! We inventariseren sinds kort op 
systematischer wijze de feedback van de naasten van bewoners. Daaruit komen ongetwijfeld 
weer nieuwe verbeteringen en aanbevelingen voort. Zelf werken we gestaag aan een Kwali-
teitshandboek, waarin voor iedereen te lezen valt hoe we werken en waar alle informatie te 
vinden is. 
Het huis wordt intensief gebruikt en onderhoud is nodig. Ook zoeken we naar mogelijkheden 
voor uitbreiding, omdat er continu ruimtegebrek is. Overleg daarover is gaande.
De financiering is wel een zorg. We krijgen subsidie van VWS voor elke opname en bewoners 
betalen een eigen bijdrage. Een belangrijk deel van onze begroting betreft de salarissen van 
het kleine aantal  vaste medewerkers. Daarnaast maken we kosten voor administratieve en 
huishoudelijke zaken en natuurlijk voor de gestegen energie- en huisvestingskosten. Door 
nieuwe regelingen van vergoedingen staan onze inkomsten onder druk. We zoeken naar nieu-
we wegen om extra donaties binnen te krijgen. Daarom zijn we vooral heel blij en dankbaar 
met de financiële steun die u geeft aan het Veerhuis zodat we het gewaardeerde ‘bijna-thuis- 
huis’ kunnen zijn en blijven.
       

Hoe kunt u doneren 

Wij zijn blij met elke gift, groot, klein, jaarlijks of eenmalig. Het Veerhuis heeft een 
ANBI status waardoor u enerzijds de waarborg heeft dat het geld goed besteed wordt 
en hierover verantwoording wordt afgelegd. Anderzijds betekent dit dat uw donatie 
fiscaal aftrekbaar kan zijn als deze voor vijf jaar gedaan wordt. 
Een eenmalige gift kunt  u overmaken naar NL33 TRIO 0212188399 o.v.v. Donatie. 
Wilt u ons periodiek steunen maak dan gebruik van het formulier op de achterzijde 
van deze brief.
Heeft u vragen over een bestaande of nieuwe donatie of over de genoemde projecten 
neemt u dan gerust contact op met ons bestuurslid Jack van Lint: 
jackvanlint@hetnet.nl.

wij naast een bijdrage voor de grotere 
projecten ook op zoek naar donateurs 
voor zaken als opleidingen voor de 
vrijwilligers maar ook voor bijvoorbeeld 
duurzamere en gezondere voeding. In 
het kader van ons duurzaamheids thema 
willen we hier dit jaar meer werk van 
maken en hopelijk spreekt het sommigen 
van u aan om alleen of met een groepje 
nog betere voeding mogelijk te maken. 

Huidige situatie

Olga Lackkamp, voorzitter bestuur

Jack van Lint 
bestuurslid


